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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till näringsminister Ibrahim Baylan (S)

2019/20:896 Svevia

Nyligen presenterade företagarorganisationen Företagarna en kartläggning av 
det statliga bolaget Svevia AB. Svevia är ett av landets största bolag inom 
anläggning och både bygger och sköter om infrastruktur. Bolaget ska verka på 
strikt affärsmässiga villkor, men kartläggningen från Företagarna antyder att 
oförklarliga underprissättningar skett. I snitt har Svevia legat 23 procent lägre 
än övriga bolag som konkurrerat om uppdragen. 

Risken är att statligt ägda Svevia därigenom konkurrerar ut annars mer 
effektiva och innovativa privata bolag. Således både snedvrider man marknaden 
och förstör trovärdigheten för statlig bolagsstyrning. Affärsstrategin tycks 
dessutom gå ut över det egna bolaget då Svevias anläggningsdivision har gått 
minus fyra av de fem år då verksamheten har särredovisats. 

Med anledning av detta vill jag fråga näringsminister Ibrahim Baylan: 

 

Ämnar ministern och regeringen, givet resultatet av kartläggningen, granska 
Svevias agerande, och finner ministern det aktuellt att vidta några åtgärder på 
området?

………………………………………

Tobias Andersson (SD)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-02-06
Besvaras senast
2020-02-12 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


